
Järlåsa vägförening Protokoll årsmöte 2025

Plats:  Järlåsa IF:s klubbstuga

Tid: 2025-03-27 kl. 19:00 Närvarande: se separat närvarolista 

Debiteringslängd fanns tillgängligt under mötet. 

§1. Mötet öppnades av Theodora Fredriksson. 

§2. Kallelse till mötet och dagordningen godkändes. 

§3. Theodora Fredriksson valdes till ordförande och Mikael Carlsson valdes till sekreterare för mötet. 

§4. Till justeringspersoner valdes Christer Norling  och Catarina Beckman 

§5. Verksamhetsberättelse för 2024 lästes upp och godkändes. 

§6. Årsredovisningen och revisorns rapport godkändes. 

§7. Ansvarsfrihet för styrelsen för 2024 beviljades. 

§8 a.  Styrelsen hade inga nya framställningar utan fortsätter under 2025 att följa upp årsmötesbesluten 
från 2024 som ännu inte slutförts

* Vägföreningen har nu begärt omprövning hos lantmäteriet att ansluta vägen som leder in från 
Fribergavägen till fastigheterna Fribergavägen 6 A-F och inväntar beslut

* Styrelsen tar in anbud och ansöker återigen hos Uppsala kommun om asfaltering av resterande del av 
Mejerivägen då det blev avslag på ansökan 2024

* Styrelsen fortsätter att bevaka när ärendet som Uppsala Vatten har för att byta rör på 
Gripensvärdsvägen och Lekplatsvägen kommer att bli av

§8 b. Motioner från medlemmar: inga.

§9. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd för 2025 godkändes. 
Årsavgiften för 2025 fastställdes till 250 kr.

§10. Fastställdes att ersättning/arvode för år 2025 ska vara oförändrat 999 kr till ordinarie 
styrelsemedlemmar, 500 kr till styrelsesuppleanter, 500 kr för revisor, 400 kr till revisorssuppleant och 
valberedningen. 

§11. Val av två styrelsemedlemmar på två år: Nyval Johan Landström och Catarina Beckman. Nyval 
styrelsemedlem 1 år Tomas Eriksson Propst.  Suppleanter omval 1 år: André Camilton. Den andra 
platsen vakant 

§12. Till ordförande 1 år valdes Johan Landström

§13. Till revisor omval 1 år Nina Norling. Till revisorssuppleant omval 1 år Kristina Forslund. 

§14. Valberedningen 1 år: Hade inga förslag på nya personer i valberedningen 

§15. Övriga frågor
* Ordförande informerade om ett nytt bidragssystem som börjar gälla 1 Juni som baserar sig på 
vägföreningens väglängd. (Anm. Dagen efter årsmötet meddelade Uppsala kommun att det nya 
bidragssystemet överklagats och inte kan införas under 2025. Det tidigare systemet med 
nettokostnadsbidrag gäller tills vidare.)



* Diskuterades om inte kommunen kan ta över skötseln av vägarna. Samfällighetsföreningen är en 
lagstadgad förening där lantmäteriet beslutar om andelar som de anslutna fastigheterna ska ha. 
Föreningen kan inte upphöra eller avslutas på eget bevåg utan sätts under tvångsförvaltning om man 
inte kan få ihop en styrelse som sköter den. Möjlighet finns att ansöka hos kommunen att de tar över, 
men det kostar mycket och är årslånga väntetider. Tre större föreningar i kommunen har ansökt om 
detta 2015-2018 men inget har hänt ännu.

§16. Mötet avslutades.

Sekreterare                                                                               Ordförande

Mikael Carlsson                                                                        Teodora Fredriksson

___________________________                                          ______________________________

Justeras:

Christer Norling                                                                         Catarina Beckman

____________________________                                        ______________________________


